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Czy na os. Na Kozłówce powstanie wybieg dla psów? Między innymi w tej sprawie interpelował radny

Rafał Komarewicz.

Wybiegi to istotne tematy dla mieszkańców wielu krakowskich osiedli i dzielnic. Mieszkańcy os.

Na Kozłówce nie mają w pobliżu takiego terenu. Radny wnioskuje o wyznaczenie takiego terenu

na terenie osiedla.

W kolejnej interpelacji radny Rafał Komarewicz poprosił o przeanalizowanie możliwości

uruchomienia na linii nr 24 tramwajów niskopodłogowych. Prosi o informację, czy Zarząd

Transportu Publicznego może wystosować taki wniosek lub zalecenie do przewoźnika, tj. do

Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego SA.

Kolejna prośba Rafała Komarewicza dotyczyła możliwości wykonania remontu przejścia

podziemnego pod ul. Wielicką na skrzyżowaniu z ul. Wlotową – w takim zakresie, by ułatwić

osobom starszym i niepełnosprawnym możliwość skorzystania z tego przejścia podziemnego.

Aktualnie prowadzą tam schody i pochylnia. Osoby starsze i niepełnosprawne mają jednak

wciąż trudności, aby przedostać się z os. Na Kozłówce w stronę np. przystanków tramwajowych

wzdłuż ul. Wielickiej lub do kościoła przy al. Adolfa Dygasińskiego.

Na koniec radny zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie możliwości utworzenia dodatkowych

miejsc postojowych dla samochodów wzdłuż ul.Polonijnej, poprzez wykorzystanie niewielkiego

pasa zieleni wzdłuż aktualnie istniejących miejsc oraz zamianę sposobu parkowania z

równoległego na prostopadłe, co w rezultacie prawie podwoi ich liczbę – twierdzi radny.
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